
ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ  

Την Τρίτη 30/6/2015 πραγματοποιήθηκε στα γραφεία του Πανελληνίου Ιατρικού 

Συλλόγου (ΠΙΣ) συνάντηση μεταξύ του Προέδρου του ΠΙΣ κ. Μ. Βλασταράκου και 

εκπροσώπων των Ιατρικών Επαγγελματικών Ενώσεων, όπου συζητήθηκαν θέματα 

που αφορούν τα αριθμητικά όρια συνταγογράφησης, των παρακλινικών και 

εργαστηριακών εξετάσεων, καθώς και της κοστολόγησης ιατρικών πράξεων. 

Την ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ εκπροσώπησε ο κ. Δ. Καραμήτσος, Πρόεδρος του Προεδρείου της 

Επαγγελματικής  Επιτροπής. 

Ο κ. Καραμήτσος έθεσε τα θέματα αναπροσαρμογής του αριθμού των απλών 

ακτινογραφιών, όπως και την ανάγκη δυνατότητας συνταγογράφησης των CCP-ENA 

και ΗΝΓ-ΗΜΓ, όπως αυτά περιγράφονται και στη σχετική επιστολή με ΑΠ 468/9-6-

2015 της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ προς τον ΕΟΠΥΥ. Επίσης, επανέλαβε την πάγια θέση της ΕΡΕ-

ΕΠΕΡΕ για πλήρη υιοθέτηση και  εφαρμογή των θεραπευτικών και διαγνωστικών 

πρωτοκόλλων. 
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